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Az Európai Parlament AGRI (Mezőgazdasági és vidékfejlesztési) bizottságában az
állatvédelemmel és állatjóléttel kapcsolatos új stratégia vitáján hangsúlyoztam, hogy "normál"
esetben, a jó gazdának köszönhetően az állatok jóléte természetes. Felhívtam a figyelmet,
hogy ez leginkább a több lábon álló, kis- és közepes gazdaságokban valósul meg. Ezzel
összefüggésben viszont arra is rá kellett mutatnom, hogy az EU-n belüli "földrablás"
(landgrabbing) hazámban Magyarországon már olyan méreteket öltött, hogy a kisgazdaságok
fennmaradását komolyan veszélyezteti. 
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